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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan igyekszik a kormány megoldani, hogy a 
szülők a gyermekük mellett maradhassanak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ismert, az „Ágyat az anyukáknak” akció keretében civilek adománygyűjtő akciót kezdtek még 
2018 novemberében. A körülbelül 5 millió forint beérkező adományból 30 gyerekkórház számára 
több, mint 300 ágyat szereztek be, a kórházak túlnyomó többsége átvette és használja az ágyakat. A 
múlt héten viszont hatalmas port kavart az a hír, miszerint a Heim Pál Gyerekkórház számára 
felajánlott ágyakat visszautasították, melyeket a gyermekük mellett éjszakázó szülők használhattak 
volna, hogy ne a földön, bérelt szivacson kelljen aludniuk. Azon kívül, hogy a gyermekeknek joguk 
van szüleik társaságában gyógyulni, fontos lenne, hogy mind a gyermekek, mind a szülők megfelelő
körülmények között töltsék el az intézményben töltött időt.

Kérem Miniszter Urat szíveskedjen válaszolnia a következő kérdéseimre:

-Az EMMI felmérése szerint hogy áll a hozzátartozók, így különösen a szülők elhelyezése a kórházi
ágyak vonatkozásában? 

-Hogyan igyekszik a kormány országosan megoldani azt a problémát, hogy a szülők folyamatosan a
gyermekük mellett maradhassanak, a kórházi tartózkodás folyamán?

-Támogatja-e az EMMI a civil kezdeményezést? 

-Bizonyos kórházak nem fogadták el az ágyakat, majd a tiltakozások miatt mégis megindították a 
beszerzéseket. Hogyan állnak most a központi beszerzések, milyen akcióterve van erre vonatkozóan
erre a minisztériumnak?

-Mit szándékoznak tenni, hogy a szülők és a gyermekek is a megfelelő emberi körülmények között 



tartózkodhassanak a kórházban, mind a higiénia, mosakodás, illemhelyhasználat illetve az 
ottalvásra vonatkozóan?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

országgyűlési képviselő (LMP)
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